

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SHEBA METAL CASTING Date: 08-08-2021 10:07:28 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سبأ لسكب المعادن التاريخ: 08-08-2021 08-7:28 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of SHEBA METAL CASTING cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 2:00 on 17-08-2021 at Company Headquarters to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة سبأ لسكب المعادن دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 17-08-2021 الساعة 2:00 في مقر الشركة وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Decreasing of the Company's capital	تخفيض رأس المال
1- Reducing the capital by 50%, represented in (625,000)JD during the amortization of the issuance discount amounting to (120,704) JD and amortizing (504,296) JD from the retained losses 2- Reducing the board of directors' membership allowance from (10,000) to (1,000) shares	-1 تخفيض راس المال بنسبة 50 % و الممثلة في (625,000) دينار خلال اطفاء خصم الاصدار البالغ (120,704) دينار واطفاء (504,296) دينار من الخسائر المدورة -2 تخفيض بدل عضوية مجلس الادارة من (10,000) شهم الى (1,000) سهم